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PRoToKoŁ NRLIII2013
z LII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka

VIkadenc j;#1?d#Jjin:J#ił:;.ź:Ąlllril,ild'l.s
pod przewodnictwem Jana Oklejewicza
Przewodni czącego Rady Miasta Sanoka

oraz Wiceprzewodniczących Rady Miasta
Tomasza Dańczyszyna i Wojciecha Wydrzyńskiego.

Na ogÓlną liczbę 21 Radnych w LII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka VI kadencji
udztał wzięło wg listy obecności 18 Radnych.
1. Babiak Roman
2. Bętkowski Ryszard
3. Biega Jan
4. Bluj Maciej
5. Chytła Mariusz
6. Chrobak Andrzej
7. Dańczyszyn Tomasz
8. Drwięga Kazimierz
9. Drwięga Maciej
10. Krynicki Jozef
1 1. Lewandowski Piotr
12. Lisowska Teresa
13, Najsarek Robert
14. Oberc Maria
15. Oklejewlcz Jan
16. Ryniak Adam
17 . Tymoczko Henryka
1 8. Wydrzyński Wojciech

Nieobecny Radny (usprawiedliwieni):
1, Daszyk Zbtgniew
2. Pruchnicki Wojciech
3. WoźniczakŁukasz

Przewodniczący Zarządów Rad Dzielnic obecni
Sanoka VI kadencji,
l . Czerrł iński Zbigniew
2. OryszczynStanisław
3. Osękowski Marian
4. Piegdoń Wojciech
5. Podulka Franciszek
6, Pylowany Edward
7. Szul Krzysztof

na LII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta

- Rada Dzielnicy Posada
- Rada Dzielnicy Błonie
- Rada Dzielnicy Wójtowstwo
- Rada Dzielnicy Olchowce
- Rada Dzielnicy Zatorze
- Rada Dzielnicy Dąbrówka
- Rada Dzielnicy Środmieście

Ponadto w LiI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli: Burmistrz Miasta pan
dr Wojciech Blecharczyk, Zastępca Burmistrza Pan Ziemowit Borowczak. Zastępca
Burmistrza pan Marian kutasz, skarbnik Miasta pan kazimięrz kot, sekretarz Miasta pan
waldemar och.



Ad. 1.

otwarcie sesii.

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz - otworzył LII Nadzwyczajną Sesję Rady
Miasta Sanoka. Powitał On Wysoką Radę, Burmistrza, Zastępcow Burmistrza. Skarbnika
Miasta, Sekretarza Miasta, przedstawicieli Rad Dzielnic, oraz wszystkich obecnych na Sesji
Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest odpowiednia ilość Radnych do
podejmowania prawomocnych uchwał.

W tym miejscu porządku obrad Harcerze zHufca ZHP Zjęmi Sanockiej im. Ks. Harcmistrza
Zdzisława Peszkowskiego przekazalt na ręce Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza
Miasta Betlejemskie Światło Pokoju.

Ad.2.
Powolanie Sekretarza sesii.

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz powołał sekretarza Sesji, ktorym został Radny
Pan Roberl Najsarek.

Ad.3.
zapoznanie Rady z porzadkiem obrad.

Prowadzący posiedzenie Pan .Ian Oklejewicz poinformował, ze program Sesji został Radrr_vm
dostarczony.

1. otwarcie obrad. 
Porzadek obrad:

2, Powołanie sekretarza sesji.
3. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad.
4. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot, zmiany uchwały budzetowe.j na rok

2073, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie,
5. Zamknięcie obrad.

Nie wniesiono uwag i zastrzeżęń do porządku obrad.

Ad.4.
Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowei na rok 2013"
z ewentualnym podieciem uchwały w tei sprawie.

Skarbnik Pan Kazimierz Kot przedłożył ostatniązmianę budżetu na rok 2013. ktora zamyka
Proces Planowania na rok 2013. Przedmiotowa zmlana przynosi zwiększenie budzetu po
stronie dochodów i wydatków o kwotę 329.26l zł. Na to zwiększenie składają się trzy
pozycje:
- wzrost subwencji oświatowej o kwotę 234,73l zł.
- zwiększenie dotacji z gmin, które korzystająz miejsc w przedszkolach gminnych o kwotę
7 5 ,500 zł.
- wPłYwY w złobkach za uczęszczanie dzieci do złobków w kwocie 16.000 zł. oraz darowizna.
która wpłynęła do jednego ze złobków w kwocie 3.030 zł.



Kw'ota 329,261 ,zł.z,większa rów-niez wydatki budzetu, ktore trafią rł,całości na dwa działy
mianowicic :

- oŚwiata i wl,chowanie - krł,ota 166.202 zł. i są to wy,datki zwlązane z energią. na szkoł,v
podstawowe 155.702 zł., na przedszkola 10.500 zł., natomiast w złobkach jest równiez
zwiększony plan na energii ale także na zakupach materiałów w sumie 19.030 zŁ., oraz
edukacyjna opieka wychowawcza wzrost planu wynagrodzeń i składek, czyli pochodnych od
płac 79.029 zł.
- pomoc społeczna - zwiększa się wydatki na dodatki mieszkaniowe o kwotę 65,000 zł., aIę
będą również przenlesienia, więc w sumie plan dodatków mieszkaniow,vch zwiększa się
o kwotę 200.000 zł,
Dokonuje się następujących przeniesień w.ydatkow budżetclwych :

. zmnjejszenia
- w dziale Transpott zmntejsza się plan o kwotę 14.000 zł., są to środki
nadzoru niewykorzystane w tym roku,
- w dzialę Gospodarka mieszkaniowa, w zagadnieniu komunalizacja
zmniejszenia planu o kwotę 233,000 zł.,
- W dziale Działalność usługowa zmnlelsza się plany zagospodarowania przestfzennegc)
o kwotę 143,690 zł.. zrrrniejsza się plan na projekcie ..Poprawa atrakcyjności inwestvcllne.j
miasta poprzęz wprowadzenie systemu ewidenc.ji gruntórł"' (GlS) gdzie jest wolny plar'
Środkow własnych na wkłady na sumę 74.000 zł.. następnie w rozdziale Cmentarze jest
zmniejszenie o kwotę 29.500 zł.
- w dziale Oświata i wychowywanię w wy,niku zwiększenia planu po wprow,adzeniu
subwencji oświatowej jest mozliwość zmniejszenia planu w Szkołach Podstawowych o sumę
135.000 zł,
W sumie ze zmnl,ejszeń planu jest do dyspozycja suma 555. 190 zł.

. zwiększenia
- Podniesienie planu na dopłaty do cen wody o krł,otę 47.500 zł. co pozwoli zabezplecz5,c
całość zobowiązań nriasta z tytułu dopłat do cen wody
- podniesienie planu na dopłaty do ścieków w kwocie 86.000 zł. co rownież pozwoli na
zabezpleczenie zobowiązańztl.tułu dopłat do cen ścieków
- w ramach Gospodarki odpadami proponuje się zwiększyć plan o kwotę 115.600 zł., gd,vż na
początku roku były korekty zmntejszające plan, przesuwano środki z odpadów na
ocZYSZcZanie miasta, więc aby teraz wprowadzic zgodność z ustawą proponuje się wzrost
planu
, w rozdzlale Oczyszczanie miast i wsi jest proponow-any wzrost planu o sumę 1l0.090 zł..
jest to kwota znacząca ale prawdopodobnie nie zabezpieczy w całości zobowiązań rv zakresie
oezyszczana miasta
- w rozdziale OŚwiętlenie ulic, placów i dróg proponuje się zwiększenie o kwotę 61.000 zł.
ale w ramach zarządzenl,a Burmistrza zostanie dołozona kwota ktora zabezpieczy rł.szystkie
zobowiązania w tym zakresie
- zwiększa się plan w dziale Pomoc Społeczna, rczdz. Dodatki mieszkaniowe o kwotę
135.000 zł..W sumie plan w pozycji dodatki mieszkaniowe zwiększa się o kwotę ż00.000 zł.,
co zabezpteczy zobowlązanla do końca października, natomiast listopad i grudzień przejclą na
rok następny.
Jest jeszcze jeden zapis w przedmiotowej zmianie. mianowicie w załączntku nr l do uchwały
budżetorł'ej zwiększa się dotacje do SPGK, wzrost clopłaty do wody i odprorł,aciruny.i1
ścieków.

na inspektorow

jest propozycja



Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz otworzył dyskusję w tym punkcie,

Radna Pani Teresa Lisowska zwroclla się z pytaniem dot. środków pTzeznaczonych na
energię w oświacie, czy środki te były zaplanowanę, czy był jakiś plan oszczędnościorł,y"?

Zastępca Burmistrza Pan Marian Kurasz odpowiedzlał, że jest to zr.viększenie planu, a nie
powinno się zapominac, ,że właśnie w tym paragrafie weszii z długami roku poprzedniego.
które musiell zapłaclc początkiem biezącego roku, więc trzeba było zwiększyć plan o tą
kwotę, Teraz plan zabezptecza potrzeby w tym zakresie.

Radny Pan Jan Biega zwroclł się z pytantem, Qzy do przedmiotowej zmnny budzetowej jest
potrzebna zmiana Wie lo letniej Pro gnozy Finansowej ?

Skarbnik Miasta Pan Kazimierz Kot odpowiedział, że nie jest potrzebna. poniewaz nie
zmieniają zapisow w zakresie projektow, które wchodzą w roku biezącym, czy ewentualnie
w następnych latach. nie ma Ięż zInl,an w relaciach dochodow biezących i w-ydatków
biezących.

Radna Pani Teresa zwroctła się z pl.tanlęm, z jakimi zobowtązania wejdą w roku 2014 jeżell
chodzi o dodatki mieszkaniowe ?

Skarbnik Miasta Pan Kazimierz Kot odpowiedział, Ze zobowiązania będą na kwotę dokładnie
406.000 zł. Wzrost wydatków na świadczenia zwtęane z dodatkami mieszkaniowymi jest nie
kontrolowany, jest to ok, I00% wzrostu na przestrzeni 2"5 roku. Na rok 2014 potrzebne jest
2,500.000 zł, na dodatki mieszkaniowe.

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie Pan
Jan Oklejewtcz zamknĄ dyskusję w tym puŃcie i przystąpił do odczytania projektu uchwały
dot. zmiany uchwały budzetowej na rok 2013.

Do odczytanej uchwały Radni nie rvnosili uwag i zastrzeżeń,

Za przy.jęciem uchwał,v Nr LII|422.113 głosowało 18 Radnych. głosów przeciwnych
i wstrzymujących się nie było.

Uchwala zostala podjęta.

Ad.7.
zamkniecie obrad.

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz zamknął LlI Nadzwyczajną Sesję Rad Miasta
Sanoka.

protokolowała:

5;v*ł-ŁU
Joanna Szylak

Sekretarz Sesji : Przewod
Radv

.Ian


